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1.  Hoe vaak is er sprake geweest van trouwen op eigen (vrije) locaties (K. 
Nederhoff, VVD)? 

 

antwoord  Dit jaar hebben 4 huwelijken op eigen locatie plaatsgevonden. 

2. HVC doet geen naveegwerkzaamheden in de zgn. “zakkenwijken”. Bij andere 
gemeenten gebeurt dat wel. Heeft dit effect op het tarief? (J. Haakman, 
PWF) 

 

antwoord  HVC ruimt zogenaamd morsvuil op dat ontstaat bij de inzameling. HVC  
veegt het en neemt het mee. Rommel die op straat terecht komt 
doordat bijvoorbeeld beesten de zakken hebben opengereten, valt hier 
niet onder. Het opruimen hiervan doet de gemeente. Deze 
werkzaamheden zijn meegenomen in het tarief; 

 De gemeente en HVC onderzoeken gezamenlijk welke mogelijkheden er 
zijn om ondergrondse containers voor het restafval te plaatsen in de 
binnenstad. Hierdoor kan de zakkeninzameling worden beëindigd. 
Uiteindelijk zal dit de overlast door gescheurde en door beesten 
opengereten zakken in zijn geheel oplossen. 

 

3. Is er overleg geweest met de scholen over het inzetten van een 
combinatiefunctionaris? Waarom kunnen of willen scholen geen middelen 
vrijmaken? (D. Kwantes, GL). 

 

antwoord Ja, hierover is overleg geweest. Naast de Rijksbijdrage voor de 
combinatiefunctionaris moeten scholen nog een behoorlijk bedrag bijleggen. 
Dit gaat ten kosten van andere activiteiten binnen de school. Elke school 
maakt daarin zijn eigen overwegingen.  

 

 




